

SERVICES MENU

قائمة الخدمات



! مركز الأحجار الساخنة هو واحد من أبرز مراكز سبا الرجالية في الرياض، حيث يقدم تجربة فريدة ومتكاملة للعناية بالجسم والاسترخاء. يتميز المركز بتقديم مجموعة واسعة من الخدمات التي تهدف إلى تحسين العافية والعناية الشخصية والاستجمام للرجال. تشمل هذه الخدمات جلسات المساج والحمام المغربي، وجلسات تنظيف البشرة وتنظيف اليدين والقدمين والجاكوزي. يعتمد المركز على فريق محترف من الخبراء والمدربين في مجالات متعددة مما يؤكد على جودة الخدمات المقدمة. يتميز المركز أيضاً بالاهتمام بتفاصيل تجربة العميل، حيث يوفر جو هادئ يساهم في تحقيق الاسترخاء الكامل. تتمثل قوة مركز "الأحجار الساخنة" في توفير خدمات عالية الجودة بأسعار تنافسية، مما يجعله الخيار الأمثل للراغبين في الاستمتاع بتجربة سبا فاخرة.

! Hot Stones Center is one of the prominent men's spa centers in Riyadh, offering a unique and comprehensive experience for body care and relaxation. The center is distinguished by providing a wide range of services aimed at enhancing well being, personal care, and leisure for men. These services include massage sessions, luxurious Moroccan baths, facial cleansing sessions, as well as hand and foot care, and jacuzzi. The center relies on a professional team of experts and trainers in various fields, confirming the quality of the services provided. The center also stands out for its attention to the details of the customer experience, providing a calm and comfortable atmosphere that contributes to achieving complete relaxation. The strength of the Hot Stones Center lies in providing high-quality services at competitive prices, making it the optimal choice for those looking to enjoy a luxurious spa experience.

العروض

~~350~~
250

Massage Package

باقعة المساج

يشمل العرض 5 أنواع مساج في جلسة واحدة: الشياتسو، التايلندي، الريفليكسولوجي، السويدي، الحجر الساخن (مدة جلسة المساج 70 دقيقة)

The offer includes types of massages in one session: Shiatsu, Thai, Reflexology, Swedish, and Hot Stone (massage session duration 70 min)

~~460~~
350

Recreation Package

باقعة الاستجمام

يشمل العرض 5 أنواع مساج في جلسة واحدة: الشياتسو، التايلندي، الريفليكسولوجي، السويدي، الحجر الساخن (مدة جلسة المساج 70 دقيقة) مع حمام مغربي بالصفرة

The offer includes 5 types of massages in one session: Shiatsu, Thai, Reflexology, Swedish, and Hot Stone massages (massage session duration 70 min) with Moroccan bath with exfoliation.

402.5

Care Package

باقعة عناية

يشمل العرض مساج من إختيارك (مدة جلسة المساج 50 دقيقة) مع تدكير اليدين والقدمين

The offer includes a massage of your choice (massage session duration 50 min), and either a manicure andpedicure

480

Raha Package

باقعة راحة

يشمل العرض مساج من إختيارك (مدة جلسة المساج 70 دقيقة) مع تدكير اليدين والقدمين

The offer includes a massage of your choice (massage session duration 50 min), and either a manicure andpedicure

~~650~~
450

Bliss Package

باقعة بليس

يشمل العرض مساج من إختيارك (مدة جلسة المساج 50 دقيقة) مع حمام مغربي من إختيارك مع تدكير يدين وقدمين أو تنظيف بشرة

The offer includes a massage of your choice (massage session duration 50 min), along with a Moroccan bath of your choice, and either a manicure andpedicure or facial cleansing

~~1150~~
750

VIP Package

باقعة كبار الشخصيات

يشمل العرض مساج 4 × 1 مكس، حمام مغربي ملكي، تدكير يدين وقدمين، تنظيف أسفل القدم، تنظيف بشرة، جاكوزي (مدة الجلسة 3 ساعات).

The offer includes a 4-in-1 mixed massage, a royal Moroccan bath, a manicure andpedicure, sole cleansing, facial cleansing, and a jacuzzi (session duration 3 hours)

خدمات المساج

Reflexology

A relaxing massage experience that focuses on stimulating specific points on the feet, promoting overall relaxation and contributing to improving the body's natural balance. (Session Duration 50 Minutes)

172.5

ريفليكسولوجي

تجربة تدليك مريحة تركز على تنشيط نقاط معينة في القدمين، مما يعزز الإسترخاء العام ويساهم في تحسين التوازن الطبيعي للجسم. (مدة الجلسة 50 دقيقة)

Swedish

A famous type of massage that uses various techniques to enhance relaxation and blood flow, focusing on superficial muscles to achieve various benefits such as relieving tension and improving the overall state of the mind and body. (Session Duration 50 Minutes)

172.5

سويدي

نوع شهير من المساج يستخدم تقنيات متنوعة لتحسين الإسترخاء وتدفق الدم، ويُركز على العضلات السطحية لتحقيق فوائد عديدة، مثل التخفيف من التوتر وتحسين حالة العقل والجسم. (مدة الجلسة 50 دقيقة)

Shiatsu

Japanese massage, also Known as Shiatsu, relies on improving energy flow in the body through pressure on specific points. This technique helps alleviate tension and promotes relaxation. (Session Duration 50 Minutes)

172.5

شياتسو

مساج ياباني يعتمد على تحسين تدفق الطاقة في الجسم من خلال الضغط على نقاط محددة، مما يساعد في التخفيف من التوتر وتعزيز الإسترخاء. (مدة الجلسة 50 دقيقة)

MASSAGE SERVICES

خدمات المساج

Thai

Thai combines massage techniques with yoga exercises. It aims to improve body flexibility and energy flow and is considered effective in enhancing blood circulation and strengthening muscles. (Session Duration 50 Minutes)

172.5

تايلندي

يجمع بين تقنيات التدليك واليوغا، يهدف إلى تحسين مرونة الجسم وتدفق الطاقة، ويُعتبر فعالاً في تحسين الدورة الدموية وتقوية العضلات. (مدة الجلسة 50 دقيقة)

Hot Stones

Stones are heated to a specific temperature and placed on specific points of the body, promoting relaxation and alleviating muscle tension. The stones can also be used for direct muscle massage, aiding in improving blood. (Session Duration 50 Minutes)

172.5

الحجر الساخن

تسخن الأحجار إلى درجة حرارة معينة وتوضع على نقاط محددة من الجسم، مما يعزز الاسترخاء ويخفف من التوتر العضلي. يمكن أن تُستخدم الأحجار أيضاً للتدليك العضلات مباشرة، مما يساعد في تحسين الدورة الدموية وتقوية العضلات. (مدة الجلسة 50 دقيقة)

1×4 Massage

If you're unsure of your choice, we recommend the 4-in-1 massage, which is a blend of the four most popular types of massages, providing a unique and enjoyable experience. (Session Duration 50 Minutes)

230

مساج 4 في 1

إذا احترت في الاختيار... نرشح لك مساج 4 في 1 وهو مزيج من أشهر 4 أنواع مساج للإستمتاع بتجربة فريدة. (مدة الجلسة 50 دقيقة)

حمام مغربي

MOROCCAN BATH

Scrub

This bath involves using a combination of natural ingredients and scrubbing to remove dead cells and stimulate skin renewal. This bath adds radiance and softness to the skin, leaving it soft and renewed.

172.5

بالصنفرة

يتضمن هذا الحمام استخدام مزيج من المكونات الطبيعية والصنفرة لإزالة الخلايا الميتة وتحفيز تجديد البشرة. ويضيف هذا الحمام إشراقاً ونعومة للبشرة، مما يتركها ناعمة ومتجددة.

Soap

Using soap that usually contains natural ingredients such as olive oil and argan oil, this bath enhances the softness of the skin and leaves it with a fresh and distinctive scent.

172.5

بالصابون

مع استخدام الصابون الذي يحتوي عادةً على مكونات طبيعية مثل زيت الزيتون وزيت الأرجان. يُعزز هذا الحمام من نعومة البشرة ويتركها برائحة منعشة ومميّزة.

Natural Herbs

It features a blend of refreshing and soothing herbs, promoting relaxation and revitalizing the skin. This bath works to purify the body and stimulate the senses, creating a unique and enjoyable experience that blends skincare and deep relaxation.

172.5

بالأعشاب الطبيعية

يتميز باستخدام مزيج من الأعشاب المنعشة والمهدئة، مما يعزز الاسترخاء وينشط البشرة. يعمل هذا الحمام على تنقية الجسم وتحفيز الحواس، مما يخلق تجربة استمتاع فريدة تمزج بين العناية بالبشرة والاسترخاء العميق.

حمام مغربي

MOROCCAN BATH

Natural Moroccan Clay

Moroccan clay is used to deeply cleanse & renew the skin, known for its cleansing & moisturizing properties. The bath enhances the texture and composition of the skin, providing a refreshing and smooth sensation.

172.5

بالطين المغربي الطبيعي

يستخدم الطين المغربي لتنظيف البشرة بعمق وتجديدها، حيث يمتاز بخصائص التنظيف والترطيب. يقوم الحمام بتحسين ملمس البشرة وتركيبها، مما يمنح الشعور بالانتعاش والنعومة.

Royal

The Royal Moroccan Bath is an exceptional body care experience that combines Moroccan cultural traditions with luxury. It includes a facial mask, a Moroccan herbal wash, a hair oil bath, and a full-body scrub with milk salt for skin cleansing.

402.5

الملكي

الحمام المغربي الملكي هو تجربة استثنائية للعناية بالجسم تجمع بين التقاليد الثقافية المغربية والفخامة. يشمل قناع للوجه وحمام غسول مغربي بالأعشاب الطبيعية وحمام زيت الشعر وصفرة الجسم كامل مع ملح الحليب لتنظيف البشرة.

Dead Sea Mineral Mud

It combines the benefits of mineral-rich mud from the Dead Sea with traditional Moroccan bath techniques, promoting deep cleansing, skin hydration, and enhancing the effectiveness of the mud in improving skin elasticity and cell renewal.

230

بطين البحر الميت المعدني

يجمع بين فوائد الطين المعدني من البحر الميت وتقنيات الحمام التقليدية المغربية، مما يعزز التنظيف العميق وترطيب البشرة ويعزز فعالية الطين في تحسين مرونة البشرة وتجديد الخلايا.

العناية بالبشرة

SKIN CARE

Facial Cleaning

Special cleansing techniques are used to remove impurities and excess oils. This includes the use of specialized products and effective procedures to improve the freshness and smoothness of the skin, with an emphasis on providing hydration and nourishment.

172.5

تنظيف البشرة

يتم استخدام تقنيات تنظيف خاصة لإزالة الشوائب والزيوت الزائدة. يشمل ذلك استخدام منتجات متخصصة وإجراءات فعالة لتحسين نضارة ونعومة البشرة، مع التركيز على توفير ترطيب وتغذية.

Pedicure For Hands or Foot

Experience the arrangement and beauty of the limbs, where attention is paid to cleaning and arranging the nails, removing dead skin, and moisturizing the skin when you choose the hands or feet (choose one only)

172.5

بديكير يدين أو قدمين

تجربة ترتيب وجمال للأطراف، حيث يتم الاهتمام بتنظيف وترتيب الأظافر، إزالة الجلد الميت، وترطيب البشرة عند إختيارك اليدين أو القدمين (إختيار واحد فقط)

Pedicure For Hands & Foot

An experience of arranging and beautifying the limbs, where attention is paid to cleaning and arranging the nails, removing dead skin, and moisturizing the skin of the hands and feet.

230

بديكير يدين وقدمين

تجربة ترتيب وجمال للأطراف، حيث يتم الاهتمام بتنظيف وترتيب الأظافر، إزالة الجلد الميت، وترطيب البشرة لليدين والقدمين

Jacuzzi

Soak your body in a hot tub to promote relaxation and soothe muscles.

115

جاكوزي

اغمر جسمك في حوض ماء ساخن لتعزيز الاسترخاء وتهدئة العضلات.



✉ info@hotstones.sa
☎ +966 53 333 1922
📷 hotstones_Ksa
✂ hotstones_Ksa
📱 hotstones1922